

## 重要事項

1. 港燈就有關在香港島提供電動車充電方案的公司持續進行問卷調查（「問卷調查」），並根據收到的回覆，把服務供應商的資料刊於港燈網站的《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。
2. 任何有興趣參與的香港公司均可完成並簽署（連公司蓋章）此調查問卷，並以電郵交回港燈（[ev@hkelectric.com](mailto:ev@hkelectric.com)）。港燈有權決定是否以及於何時把問卷調查回覆內容刊於《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。港燈亦可在任何時間從其網站刪除《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》及終止有關問卷調查。
3. 被列入《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》的公司並不代表港燈所認可的公司，而對於沒有被列入的公司，港燈沒有任何負面觀點。
4. 如有查詢，請致電港燈熱線 2510 2701 或電郵至 [ev@hkelectric.com](mailto:ev@hkelectric.com)。

## Important Notes

1. HK Electric conducts an on-going survey on companies providing EV charging solution on Hong Kong Island (the "Survey"). On the basis of the response received, information on the companies is set out in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" published on HK Electric's website.
2. Any company in Hong Kong wishing to participate in the Survey can complete and sign (with company chop) this survey questionnaire and submit to HK Electric by email to [ev@hkelectric.com](mailto:ev@hkelectric.com). HK Electric has the sole discretion to post or delete any information on the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" at any time.
3. The inclusion of any companies in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" does not in any way imply endorsement by HK Electric and the non-inclusion of any companies should not be construed as indicating any negative concern by HK Electric towards those companies.
4. For enquiry, please call our hotline 2510 2701 or email to [ev@hkelectric.com](mailto:ev@hkelectric.com).

第 1 部分 – 公司基本資料 (將會刊於港燈網頁)

Section 1 – Basic Information of Company (to be published on HK Electric website)

|  |  |
|--|--|
| 公司名稱 (英)<br>Name of Company (English)    |  |
| 公司名稱 (中)<br>Name of Company (Chinese)    |  |
| 香港商業登記號碼<br>HK Business Registration No. |  |
| 公司地址 (英)<br>Company Address (English)    |  |
| 公司地址 (中)<br>Company Address (Chinese)    |  |
| 電話 Telephone No.                         |  |
| 電郵地址 Email Address                       |  |
| 網址 Website                               |  |

第 2 部分 – 提供的電動車充電方案 (將會刊於港燈網頁)

Section 2 – EV Charging Solution Provided (to be published on HK Electric website)

|  |  |
|--|--|
| 服務<br>Services                           | <input type="checkbox"/> 工程設計 Engineering Design<br><input type="checkbox"/> 供應 Supply<br><input type="checkbox"/> 安裝及校驗 Installation and Commissioning<br><input type="checkbox"/> 保養及維修 Maintenance and Repair   |
| 電動車充電方案<br>EV Charging Solution          | <input type="checkbox"/> 公共充電方案 Public Charging Solution<br><input type="checkbox"/> 私人充電方案 Private Charging Solution  |
| 電動車充電器及配件<br>EV Chargers and Accessories | <input type="checkbox"/> 標準充電器 Standard Charger<br><input type="checkbox"/> 中速充電器 Medium Charger<br><input type="checkbox"/> 快速充電器(交流電) AC Quick Charger<br><input type="checkbox"/> 快速充電器(直流電) DC Quick Charger<br><input type="checkbox"/> 戶外充電器 Outdoor Charger<br><input type="checkbox"/> 充電線及配件 Charging Cable and Accessories<br><input type="checkbox"/> 其他 Others (請註明 please specify): _____<br>_____  |
| 智能配置<br>Smart Features                   | <input type="checkbox"/> 非接觸式電動車繳費及充電器啟動服務 (如透過手機應用程式) Contactless EV charging payment and charger activation (e.g. via mobile app)<br><input type="checkbox"/> 遙距預約電動車充電器 Remote booking of EV charger<br><input type="checkbox"/> 查閱電動車充電器的使用狀態 Checking of EV charger occupancy<br><input type="checkbox"/> 透過全球定位系統導航搜索可使用的充電器 GPS navigation to available chargers<br><input type="checkbox"/> 透過鄰近充電器負載管理系統提供合適的電力供應安排 Load management between nearby chargers to suit power supply arrangement<br><input type="checkbox"/> 其他 Others (請註明 please specify): _____<br>_____ |

第 3 部分 – 聲明及簽署 Section 3 – Declaration and Signature

**個人資料收集聲明 Personal Data Collection Statement**

**收集個人資料的目的 Purpose of Collection**

你在申請表內所提供的個人資料和其他有關的資料只供港燈處理問卷調查及載列服務供應商的資料在《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內所用。你可自行決定是否在問卷調查內提供個人資料及其他有關的資料。不過，如果你沒有提供足夠及正確的資料，你的問卷調查可能不獲處理。

The personal data and other related information provided by you in the questionnaire will be used by HK Electric solely for the purposes of processing your questionnaire and listing the provided information in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary". The provision of personal data and other related information in the questionnaire is voluntary. However, if you do not provide adequate and accurate data, we may not be able to process your questionnaire.

**個人資料的轉移 Transfer of Personal Data**

當在法律要求下，或應執法機構或政府的要求時，或在你明確同意下，港燈可以披露你的個人資料。

HK Electric will disclose your personal data when required to do so by law or in response to requests from law enforcement agencies or the Government, or if explicit consent to such disclosure is given by you.

**查閱你的個人資料 Access to Personal Data**

如欲索取私隱政策聲明、查詢、要求查閱及改正個人資料，請瀏覽本公司網站：[www.hkelectric.com](http://www.hkelectric.com)、電郵至 [personaldata@hkelectric.com](mailto:personaldata@hkelectric.com)、致電 2887 3411、傳真至 2510 7667 或郵寄北角城市花園道廿八號電燈中心九樓保障個人資料主任收。

To request a full copy of the Privacy Policy Statement, for enquiry, for data access and correction, please refer to the website: [www.hkelectric.com](http://www.hkelectric.com), email us at [personaldata@hkelectric.com](mailto:personaldata@hkelectric.com), call us at 2887 3411, fax to 2510 7667 or write to 9/F Electric Centre, 28 City Garden Road for the attention of our Personal Data Protection Officer.

**聲明 Declaration**

本人 / 我們謹此聲明，本問卷調查內所填報的資料均屬真實無誤。本人 / 我們確認已閱讀及明白本問卷調查中的《重要事項》及上述的《個人資料收集聲明》。本人 / 我們亦代表公司確認，港燈可於港燈網站 [www.hkelectric.com/EV](http://www.hkelectric.com/EV) (如適當) 發佈及刪除問卷調查內所填報的資料。

I/We declare that the information provided in this questionnaire are true and correct. I/We also acknowledge that I/we have read and understand the Important Notes section of this questionnaire and the Personal Data Collection Statement above. I/We agree on behalf of my/our company that HK Electric can use the information given in this questionnaire, where appropriate, for posting on or deleting from the website of HK Electric ([www.hkelectric.com/EV-en](http://www.hkelectric.com/EV-en)).

|  |  |
|--|--|
| 聯絡人名稱 <b>Name of Contact Person</b>            | 電話 <b>Tel. No.</b>   |
| 聯絡人職位名稱 <b>Job Title of Contact Person</b>     | 電郵 <b>Email</b>  |
| 負責人名稱*<br><b>Name of Responsible Person*</b>   | 負責人簽署及正式蓋章<br><b>Signature of Responsible Person and Official Chop</b> |
| 負責人職位名稱 <b>Job Title of Responsible Person</b> | 日期 <b>Date</b>   |

\* 獲公司授權簽署人士 Authorised signing person of the company.